



RUN TO WIN

Vision Weekend Pastor Andy Wood January 11-12, 2025

What would it take to WIN in 2025?

"Do you not know that those who run in a race all run, but only one receives the prize? Run in such a way that you may win. Everyone who competes in the games

	exercises self-control in all things. So they do it to obtain a perishable wreath, but we an imperishable. Therefore I run in such a way as not to run aimlessly; I box in such a way, as to avoid hitting air; but I strictly discipline my body and make it my slave, so that, after I have preached to others, I myself will not be disqualified." 1 Corinthians 9:24-27 (NASB)				
,	We are called to!!				
,	What It Will Take To RUN to WIN:				
	1. We must wholeheartedly to God!				
	"Yet even now," declares the Lord, 'Return to me with all your heart, and with fasting, weeping and mourning; and tear your heart and not merely your garments. Now return to the Lord your God, for he is gracious and compassionate, slow to anger, abounding in mercy and relenting of catastrophe. Who knows, he might turr and relent, and leave a blessing behind him, resulting in a grain offering and a drink offering for the Lord your God." Joel 2:12-14 (NASB)				
	2. We must passionately seek to God!				
	"Then you will call on me and come and pray to me, and I will listen to you. You wi seek me and find me when you seek me with all your heart." Jeremiah 29:12-13 (NIV				
	"And without faith it is impossible to please him, for the one who comes to God				

must believe that he exists, and that he proves to be One who rewards those who seek him." Hebrews 11:6 (NASB)

3. We must courageously seize	for God!
"From the tribe of Issachar, there were 200 lea All these men understood the signs of the time Israel to take."	
4. We must humbly dream	

with God!

"And afterward, I will pour out my Spirit on all people. Your sons and daughters will prophesy, your old men will dream dreams, your young men will see visions. Even on my servants, both men and women, I will pour out my Spirit in those days." Joel 2:28-29 (NIV)

"Then if my people who are called by my name will humble themselves and pray and seek my face and turn from their wicked ways, I will hear from heaven and will forgive their sins and restore their land." 2 Chronicles 7:14 (NLT)

MY COMMITMENT: I WILL RUN TO WIN THIS YEAR!

	IN 2025, I WILL WHOLEHEARTEDLY COME BACK TO GOD. By admitting and renouncing where I've strayed.
	IN 2025, I WILL PASSIONATELY SEEK TO KNOW GOD. Through his Word, fasting, and praying together.
	IN 2025, I WILL COURAGEOUSLY SEIZE OPPORTUNITIES FOR By sharing the Good News and serving with my gifts.
	IN 2025, I WILL HUMBLY DREAM NEW DREAMS WITH GOD. By asking God to give me fresh vision for my life.
C:	

Take your next steps!

GOD.



1. run to win 2. return 3. know

saddleback.hk

4. opportunities 5. new dreams

Follow us @saddlebackhk





贏得獎賞

異象分享 胡安迪牧師 2025年1月11-12日

如何在 2025 年贏得獎賞?

「豈不知在場上賽跑的都跑,但得獎賞的只有一人?你們也當這樣跑,好叫你們得 着獎賞。凡較力爭勝的,諸事都有節制,他們不過是要得能壞的冠冕;我們卻是要 得不能壞的冠冕。所以,我奔跑,不像無定向的;我鬥拳,不像打空氣的。我是攻

克己身·叫身服我·恐怕我傳福音給別人·自己反被棄絕了。」 哥林多前書 9:24-27 (和合本)
我們被呼召・是要
如何贏得獎賞:
1. 我們必須全心全意上帝
「耶和華說:『雖然如此‧你們應當禁食、哭泣、悲哀‧一心歸向我。』你們要撕裂心腸‧不撕裂衣服‧歸向耶和華你們的神;因為他有恩典‧有憐憫‧不輕易發怒‧有豐盛的慈愛‧並且後悔不降所說的災。或者他轉意後悔‧留下餘福‧就是留下獻給耶和華你們神的素祭和奠祭‧也未可知。」 約珥書 2:12-14 (和合本)
2. 我們必須熱切尋求上帝
「在那些日子裏·你們禱告·我就傾聽;你們如果全心全意地尋找我·就必定尋見。」 耶利米書 29:12-13 (新普及譯本)
「沒有信心就不可能討上帝的喜悅。無論誰想要來到上帝的面前,都必須相信上帝

存在,並且相信他會賞賜那些真心尋求他的人。」 希伯來書 11:6 (新普及譯本)

` 1	我們必須勇敢為	L 立 fú fū
5 -	沙吖沙伯里的点	- 「田州玄

「以薩迦支派有二百位領袖及他們的親屬,這些人全都洞察時勢,知道哪一條路對 以色列是最好的。」

歷代志上 12:32 (新普及譯本)

4. 我們必須謙卑與上帝一起築起

「以後,我要將我的靈澆灌凡有血氣的。你們的兒女要說預言,你們的老年人要做 異夢,少年人要見異象。在那些日子,我要將我的靈澆灌我的僕人和使女。」 約珥書 2:28-29 (和合本)

「那時,稱為我名下的子民如果能謙卑下來,禱告尋求我的面,轉離他們的惡行, 我必從天上聆聽,赦免他們的罪,使他們的土地復原。」

歷代志下 7:14 (新普及譯本)

我的委身: 今年我要贏得獎賞

□ 在 2025 年·我會全心全意歸向上帝 透過承認並放棄自己迷失之處
□ 在 2025 年・我會熱切尋求認識上帝一起透過祂的話語、禁食和禱告
□ 在 2025 年·我會勇敢為上帝抓緊機會 透過分享福音·並使用我的恩賜服侍
□ 在 2025 年 · 我會議卑與上帝一起築起新的夢想 透過祈求上帝賜我生命的新異象

簽署______

踏出你的下一步!



1. 贏得獎賞 2. 歸向 3. 認識 4. 機會 5. 新的夢想

Follow us @saddlebackhk saddleback.hk